
Fehérvári Sakk Egyesület közgyűlése

Jegyzőkönyv
Készült  a  Királykút  Emlékházban,  (Székesfehérvár,  Mikszáth  Kálmán  u.  25.)  a  Fehérvári  Sakk
Egyesület (FSE) 2022. május 20-án megtartott közgyűlésén. 

A  Fehérvár  SE  elnöke  a  közgyűlést  17:30  órára  hívta  össze  azzal  a  kitétellel,  hogy
határozatképtelenség esetén a közgyűlés megismétlésre kerül 18.00 órakor, és ekkor a közgyűlés a
tagok számára tekintet nélkül határozatképes. 

Papagorasz Takisz elnök üdvözölte a megjelenteket, és megállapította, hogy 11 tag van jelen, így a
közgyűlés nem határozatképes, ezért megismételt közgyűlésre kerül sor. (39 tagunk van)

---------------------------------

A megismételt közgyűlés a Királykút Emlékházban, (Székesfehérvár, Mikszáth Kálmán u. 25.) 18.00
órakor megkezdődött. 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint. 

Napirendi pontok: 

1. A 2021. évi mérlegbeszámoló ismertetése, megvitatása, elfogadása.

2. A 2021-22 évi sakkszezon értékelése. Csapatvezetők, egyéni díjasok jutalmazása.

3. A 2022. évi pénzügyi terv ismertetése, elfogadása.

4. A 2022. évi szakmai terv ismertetése, elfogadása.

5. Az egyesület pályázati jelentkezéseinél új, belső szabályozás megvitatása, elfogadása.

6. Az elfekvő, használaton kívüli egyesületi eszközök helyzete.

7. Egyéb.

Papagorasz Takisz elnök üdvözölte a megjelenteket, és megállapította, hogy 11 tag van jelen, és a
megismételt közgyűlés a megjelentek számától függetlenül határozatképes. 

Az elnök a szavazásokhoz nyílt szavazási formát javasolt, ami ellen a tagoknak nem volt ellenvetése. 

A  közgyűlés  Papagorasz  Takiszt  egyhangúlag  megválasztotta  levezető  elnöknek, a  jegyzőkönyv
vezetésével  Papagorasz  Takiszt  bízta  meg,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésével  pedig  Puer Zoltánt  és
Hollósi Tibort. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0.  

A közgyűlés  új  napirendi  pontot  nem javasolt,  egyhangúlag  elfogadta  az  előzetesen  meghirdetett
napirendi pontokat.  
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

1. napirend A 2021. évi mérlegbeszámoló ismertetése, megvitatása.
Guberné Czimer Andrea, az egyesület könyvelője tételesen ismertette a mérlegbeszámolót, valamint a
hozzátartozó  Közhasznúsági  jelentést. A  megszavazott  mérlegbeszámolót  2022.  május  31-i
határidővel kell benyújtani.

 1/2022.05.20. számú határozat 

A közgyűlés a 2021. évi mérlegbeszámolót egyhangúlag elfogadta. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 
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2. napirend A 2021-22 évi sakkszezon értékelése.

Papagorasz Takisz az elnökség nevében szakmailag értékelte a 2021-22. sakkszezont. Ebben kitért 
 az FSE csapatainak szereplésére (NB2 /6. hely/, FM1 /4./, FM2 /3./, gyerek csapat /
3./),
 az új csapatvezetők helytállására,
 az ifjúsági vendégjátékosok szerepeltetésének a járvány miatti problémájára, 
 a  csapatvezetőknek,  az  aktivistáknak  és  az  idény  egyéni  díjasainak  a  javasolt
jutalmazására.

2/2022.05.20. számú határozat
A közgyűlés a 2021-22. sakkszezon szakmai beszámolóját egyhangúlag elfogadta. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

3. napirend A 2022. évi pénzügyi terv ismertetése.

Az  elnök  részletesen  ismertette  az  FSE 2022.  évi  pénzügyi  tervét.  Vázolta  az  idei  pályázataink
aktuális helyzetét. Kiemelte, hogy a pályázatok egyesületi kezelését javítani kell. Azt az információt
kaptuk,  hogy  a  fenntartó  által  jelzett  terembért  szeptemberig  nem  vezetik  be.  Mindazonáltal  a
terembér  bevezetését  indokolatlannak  tartjuk,  nincs  rá  forrásunk.  Ezt  leszámítva  a  2022-23.  évi
sakkszezon  minimális  anyagi  feltételeit  biztosítva  látjuk.  Ha  az  Emlékházban  terembért  kellene
fizetni, akkor más, ingyenes helyet kell keresnünk.

3/2022.05.20. számú határozat
A közgyűlés a 2022. évi pénzügyi beszámolóját egyhangúlag elfogadta. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

4. napirend A 2022. évi szakmai terv ismertetése.

Az elnök ismertette 2022. évi szakmai tervet. 

Kiemelte, hogy folyamatosan bárkit, bármikor szívesen látunk a klubtermünkben, ahol mindig talál
sakkpartnereket,  és ingyenesen sakkozhat.  Kapcsolatban vagyunk a városi iskolákkal,  amelyek az
iskolai sakkot már kinőtt diákokat elküldik hozzánk továbbképzésre. Kérésre sakkszimultánt tartunk
az iskolákban. 

Részt  veszünk  a  Királyi  Napok  keretében  nyújtott  sakkbemutatón,  valamint  a  Civil  Napon,
Sportmajálison. 

Továbbra is összesen négy csapattal indulunk az országos és a megyei csapatbajnokságokban. Most
Berecz Lajos távozásával megürült az M2 csapatkapitányi helye, valamint az egyik oktatói hely. Az
elnökség szívesen látná az erre  jelentkezőket.  Az egyesület  nevében javasoltuk,  hogy a M2 és  a
megyei  gyerekbajnokság  3  fordulós  helyett  oda-vissza  6  fordulós  legyen,  4  csapat  esetén.
Szeptemberben eldöntjük, hogy a megyei gyerek csapatbajnokságon két csapattal induljunk-e.

Az idén januárban és áprilisban rendeztünk U1600-as versenyt. Jó volt a fogadtatása, novemberben
tervezzük a harmadikat.

Folytatni szeretnénk az egyéni FIDE versenyek 2.000 Ft-os egyesületi nevezési díjtámogatását. 2021-
ben  60  eFt-ot  fordítottunk  erre  a  célra,  idén  eddig  4  eFt-ot.  Továbbra  is  előfizetjük  a  Magyar
Sakkvilágot, sokat lehet tanulni belőle.

Állandó kapcsolatot  tartunk a helyi  sajtóval,  a Fejér Megyei  Hírlapban és feol.hu-n rendszeresen
közlik az NB2-es bajnoki eredményeinket. 
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4/2022.05.20. számú határozat
A közgyűlés a 2022. évi szakmai tervet egyhangúlag elfogadta. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

5. napirend Az egyesület pályázati jelentkezéseinél új, belső szabályozás megvitatása.

Az  egyesületünknél  belső,  adminisztratív  problémák  adódtak  a  pályázatok  kezelésénél  és
elszámolásánál.  Ezért  az  elnökség  a  pályázatok  nyilvánosabb,  szélesebb  körű  intézésére  tett
javaslatot. Az elnök felolvasta az új, szigorúbb szabályozást.

5/2022.05.20. számú határozat
A közgyűlés a pályázatkezelési szabályozást egyhangúlag elfogadta. 
Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

6. napirend Az elfekvő, használaton kívüli egyesületi eszközök helyzete. 

Az elnök ismertette  a  megjelentekkel  a  2022. április  22-i  egyesületi  leltár  jegyzőkönyvét.  Ebben
vannak  évek  (évtizedek)  óta  elfekvő,  töredezett  sakkészletek,  valamint  már  elavult,  mechanikus
sakkórák  és  régi  folyóiratok.  Az  elnökség  szerint  ezek  további  őrzése  felesleges,  könyvelőnk
véleménye szerint leértékelhetők illetve elajándékozhatók. Mindezek után is marad egyesületünknél
elegendő  számú,  jó  állapotú  sakkészlet  (45  db)  illetve  szabályos  digitális  sakkóra  (40  db).  Az
elnökség azt javasolta, hogy a használaton kívüli sakkészleteket ajánljuk fel a helyi iskoláknak, és ezt
körlevélben hirdeti meg. Továbbá a még működőképes, de régi, mechanikus sakkórákat eladnánk a
tagságnak  1.000  Ft-os  egységáron.  Máris  lehet  értük  jelentkezni.  A  teljesen  használaton  kívüli,
elavult eszközeinket leselejtezzük.

6/2022.05.20. számú határozat

A közgyűlés az elfekvő, használaton kívüli egyesületi eszközök kezelését egyhangúlag elfogadta. 

Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

7. napirend Egyéb

Zilahi Zoltán eljuttatta hozzánk azt a kérést, hogy a csákberényi általános iskola négy alsó tagozatos
osztálya számára egy-egy leselejtezett sakkészletet és egy mechanikus sakkórát szeretne.  

7/2022.05.20. számú határozat

A közgyűlés egyhangúlag elfogadta a csákberényi iskola támogatását.

Igen: 11, nem: 0, tartózkodás: 0. 

Székesfehérvár, 2022.05.23.

Papagoraz Takisz
levezető elnök és jegyzőkönyvvezető

Puer Zoltán Hollósi Tibor
jegyzőkönyv-hitelesítő jegyzőkönyv-hitelesítő
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